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УНИВЕРЗИТЕТ У НОВОМ САДУ 
ФИЛОЗОФСКИ ФАКУЛТЕТ 
Број: 02-588/3 
Дана, 28.6.2011. године 
 
 
 
 

З А П И С Н И К 
 

са састанка Комисије за обезбеђење квалитета Филозофског факултета, одржаног 
дана 24.6.2011. године са почетком у 10 часова у сали 30/1. 
 
Састанак води проф. др Оливера Гајић, продекан за наставу. 
 
Састанку присуствују: 

1. проф. др Оливера Гајић 
2. проф. др Снежана Гудурић 
3. Миладин Трифковић 
4. Милена Чалија 
5. доц. др Јована Милутиновић 
6. проф. др Светлана Костовић 
7. проф. др Љиљана Пешикан-Љуштановић 
8. Виолета Ракић 
9. проф. др Срђан Шљукић 
10. проф. др Јанко Рамач 
11. Иван Срдановић 
12. Страхиња Инић 
13. доц. др Дамир Смиљанић 
14. проф. др Михал Харпањ 
15. доц. др Марија Стефановић 
16. доц. др Николина Зобеница 
17. проф. др Владислава ГордићПетковић 
18. проф. др Јасмина Грковић-Мејџор 
19. доц. др Дејан Пралица 
20. проф. др Едита Андрић 
21. проф. др Дејан Микавица 
22. проф. др Владан Гавриловић 
23. Мирјана Јованић 

 
Мирјана Ћеран оправдала је своје одсуство због обавеза у Студентској служби 
(пријем докумената на конкурс у првом уписном року). 
 

Предложени Дневни ред једногласно је усвојен. 
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1. Усвајање записника са састанка Радне групе Комисије од 13.6.2011. 
године. 

 
Проф. др Оливера Гајић, продекан за наставу обавестила је присутне да у 
записнику неопходно додати да је састанку присуствовао и Игор Лекић, као 
лице задужено за обраду података студентске евалуације. 
Уз ову допуну Записник је једногласно усвојен. 
 

2. Договор у вези са писањем Извештаја о самовредновању и интерној 
провери квалитета. 
Проф. др Оливера Гајић укратко је упознала присутне са закључцима са 
састанка Радне групе Комисије за обезбеђење квалитета од 13.6.2011. године 
и замолила их да изнесу своје мишљење о следећим питањима: 
 

2.1. Начину достављања података студентске евалуације 
наставницима: а) као и у претходним семестрима (штампани 
примерци, ковертирано на име предметног наставника) б) 
електронским путем на одсеке и мејл адресе наставника. 
 
2.2. Јавности података студентске евалуације, односно како 
податке о студентској евалуацији учинити доступним свим 
учесницима васпитно-образовног процеса.  

 
Проф. др Снежана Гудурић обавестила је присутне о пракси појединих 
факултета који су све податке студентске евалуације обајвили на интернет 
страницама факултета и предлаже да то уради и Филозофски факултет у 
Новом Саду. 
Проф. др Љиљана Пешика-Љуштановић истакла је да сматра да није добра 
идеја да се подаци о евалуацији достављају на одсеке како не би дошло до 
злоупотреба. 
Проф. др Светалана Костовић поставила је питање о потреби спровођења 
евалуације сваког семестра. 
Иван Срдановић, студент продекан, нагласио је да се резултати студентске 
свалуације морају учинити доступним студентима на огласниом таблама 
Факултета. Наиме, пошто студентима нису доступни резултати евалуације, 
опада интересовање и мотивација за учешће студената у евалуацији. 
Доц. др Марија Стефановић, упознала је присутне са праксом једног 
канадског универзитета где су на сајту Факултета доступни подаци о 
евалуацији наставника, само ако је предметни наставник дао сагласност да 
се подаци објаве. 
Доц. др Николина Зобеница, предложила је да се подаци не објављују на 
сајту, већ да декан Факултета обави разговор са наставником који је слабије 
оцењен. 
Проф. др Дејан Микавица, истакао је  да резултати студентске евалуације 
треба да се разматрају на Наставно-научном већу Факултета, па да након 
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тога шеф одсека или декан Факулета обаве разговор са наставником који је 
слабије оцењен. 
Проф. др Јасмина Грковић-Мејџор указала је на чињеницу да одсеци до сада 
нису имали увида у резултате студенстке евалуације, нити она као шеф 
Одсека, те не види потребу даљег спровођења евалуације, ако подаци нису 
јавни. 
Проф. др Владислава Гордић-Петковић, указала је и на проблем што 
студенти евалуирају и наставнике и сараднике који више не раде јер база 
није пречишћена. Истовремено је и указала на валидност резултата 
евалуације коју уради мали број студента. 
Проф. др Весна Гаврилов Јерковић истакла је да се не сме дозволити да  
квалитет евалуације опада, то би био знак да посао не радимо добро, али да 
је то разумљиво јер је то за нас нови процес и још учимо, те да морамо да 
рачунамо на јавност, јер је то једини механизам за успешно спроведену 
евалуацију. Такође је напоменула да је неопходно променити упитнике које 
студенти попуњавају као и начин обраде података, тако да сваки наставник 
добије профил по активностима или профил по предметима. 
 
Након дискусије проф. др Оливера Гајиће закључила је следеће: 

1. да је неопходно да Служба за студентска питња отклони грешке и 
ажурира базу података о наставницијма и сарадницима који изоде 
наставу на акредитованим студијским програмима; 

2. да се резулати студентске евалуације о учесницима наставног 
процеса и услова студирања достављају сваком предметном 
наставнику електронски у pdf формату; 

3. да се подаци у штампаној верзији, оверени и уз потпис продекана за 
наставу, достављају свим наставницима и сарадницима како би овај 
документ могли приложити уз документацију приликом избора у 
звање; 

4. да се резултати евалуације могу достављати и одсецима, на захтев      
шефа одсека, ради разматрања и анализе на седницама одсека и договора 
о објављивању резултата.  

5. да ће комплетни подаци о студентској евалуацији бити достављени 
Декану Филозофског факултета. 
 

Закључци су једногласно прихваћени. 
 
Проф. др Оливера Гајић укратко је упознале присутне са упутством и 
стандардима за састављање Извештаја о самовредновању Факултета. Такође 
формирани су и тимови за припрему појединачних стандарда: 
 
Стандард 1: Стратегија обезбеђења квалитета (проф. др Оливера Гајић, 
проф. др Ивана Живанчевић-Секеруш, проф. др Золтан Ђере, проф. др 
Јулијан Тамаш и Мирјана Јованић) 
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Стандард 2: Стандарди и поступци за обезбеђење квалитета (проф. др Оливера 
Гајић, проф. др Ивана Живанчевић-Секеруш, проф. др Золтан Ђере, проф. 
др Јулијан Тамаш и Мирјана Јованић) 
 
Стандард 3: Систем обезбеђења квалитета (проф. др Оливера Гајић, проф. др 
Ивана Живанчевић-Секеруш, проф. др Золтан Ђере, проф. др Јасмина 
Грковић-Мејџор, проф. др Љиљана Пешикан-Љуштановић  и Мирјана 
Јованић) 
 
Стандард 4: Квалитет студијског програма (одсеци) 
 
Стандард 5: Квалитет наставног процеса (проф. др Светлана Костовић, проф. др 
Марија Стефановић и проф. др Весна Гаврилов-Јерковић) 
 
Стандард 6: Квалитет научноистраживачког, уметничког и стручног рада 
(проф. др Ивана Живанчевић-Секеруш, проф. др Срђан Шљукић и Љиљана 
Сиришки) 
 
Стандард 7: Квалитет наставника и сарадника (Марија Стефановић, проф. др 
Дубравка Валић-Недељковић и доц. др Николина Зобеница) 
 
Стандард 8: Квалитет студената (Иван Срдановић, Страхиња Инић, Милан 
Громовић, проф. др Оливера Гајић и проф. др Владислава Гордић-Петковић) 
 
Стандард 9: Квалитет уџбеника, литературе, библиотечких и информатичких 
ресурса (Виолета Ракић) 
 
Стандард 10: Квалитет управљања високошколском установом и квалитет 
ненаставне подршке (Мирјана Јованић, Миладин Трифковић, Милена Чалија, 
Мирјана Ћеран и проф. др Дејан Микавица) 
 
Стандард 11: Квалитет простора и опреме ( проф. др Золтан Ђере и Миладин 
Трифковић) 
 
Стандард 12: Финансирање ( проф. др Золтан Ђере и Милена Чалија) 
 
Стандард 13: Улога студената у самовредновању и провери квалитета (Иван 
Срдановић, Милан Громовић, Страхиња Инић, проф. др Оливера Гајић и проф. др 
Снежана Гудурић) 
 
Стандард 14: Систематско праћење и периодична провера квалитета (проф. 
др Оливера Гајић, проф. др Ивана Живанчевић-Секеруш, проф. др Золтан 
Ђере и Мирјана Јованић ). 

 
Како је оцењено да претходно назначен рок (15. септембар) не оставња довољно 

времена за квалитетну припрему документације, договорено је да се рок за припрему 
стандарада помери, те да то буде 15. новембар 2011. године. Чланови Комисије 
једногласно су се сложили са овим предлогом. 
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Састанак је завршен у 11:10 часова. 
 
 
Записник саставила     Продекан за наставу 
Мирјана Јованић с.р.           Проф. др Оливера Гајић с.р. 


